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Rapport från Zon 7. 

 

Vi har haft zon möte 1 i Färila den 28-nov 2023. 

Gick igenom distriktets verksamhet, lite om mission 1,5, medlems utv. Swot, sevärda Lions 
webbsidor, GAT och distriktets verksamhetsplan.  

Lionsmedlemmarna tyckte att Lions distriktet har sköt sig bättre, såsom hooyo och speciellt Ukraina 
insamlingen. 

När det gäller mission 1,5 tycker medlemmarna att Lions Clubs International skapar för mycket 
administrativt arbete. 

Medlemsutvecklingen:  
 

LC Alfta och LC Hudiksvall ser en viss ökning, LC Ljusdal har fått en ny medlem. LC Färila står lika men 
LC Bersjö hat tappat medlemmar och har idag ingen egen lokal.  
 

Önskemål om en motion till riksmötet: 

Frågan om Lions med stark organisation och försumbar administrativ kostnad för hjälpverksamheter 
lyfts. En motion bör författas till Riksmötet med krav på en tydligare marknadsföring av Lions arbete 
och arbetssätt. 

Vice ZO: 

Vi saknar vice ZO, det är bra om vi lyckas få en. Medlemsordförande i respektive klubb får i uppdrag 
att sammanträda och komma med förslag. 

Slutligen: 

De fem klubbar som vi har i vår zon trivs med sitt engamang i Lions och de brinner för lokal 
stödverksamhet och lokala arrangemang.  

Klubbarna känner varandra sen lång tid tillbaks och det är gott kamratskap.  

Nästa möte blir i Hudiksvall den 19-mars. 

 


